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21 Mötets öppnande 

Ordförande förklarade mötet öppnat. 

Närvarande: 

Anne-Marie Tellander Therese Strandh Carina Ehn 

Eva Almqvist Erica Rosengren Maria Ullakko 

Katarina Leijon Anita Johansson Julia Leijon 

Malin Hamner Christiane Astin Britta Lundgren 

Bengt Lundgren Hans Karlsson Alf Ehn 

22 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes 

23 Information från de olika sektorerna 

Agility fortsätter jobbet med att få hindren lagade. Mattorna på vissa hinder är inte 
bra, bland annat släpper limmet. Utskottet har en diskussion med leverantören.  

Anläggning planerar för en arbetsdag. Lekplatsen ska ses över. Brädfodringen ena 
gaveln behöver åtgärdas. Kontakt har tagits med kommunen om dräneringen. Vid de 
nedre planen ska bajstunna, fimpbytta samt en hållare för bajspåsar sättas upp. 

Hemsidan jobbar med att publicera material, bland annat bilder och tidningsartiklar, 
om klubbens historia. Innehållet ska struktureras ytterligare, bland annat ska 
sponsorernas loggor synas bättre. Det har varit problem att komma ut på nätet från 
datorn i klubbstugan. Den som får bekymmer med det ska kontakta Therese. 

Köket hade möte förra veckan och förbereder sig inför kommande arrangemang. 

PR prioriterar jobbet med klubbkläder, jagar sponsorer och försöker få fram priser. 
Försäljning av hundartiklar har inletts via ett ställ som finns i klubbstugan. Under 
långfredagen arrangeras diverse aktiviteter, bland annat en tipspromenad. 

Rallylydnad hade ingen representant närvarande på mötet. 

Tävling inleder sina aktiviteter i april. Just nu jobbas det med att utveckla det interna 
arbetet i utskottet. 

Tjänstehund har startat kurser, och diskuterar att arrangera en spårtävling vid 
avslutningen. 

Ungdom hade ingen representant närvarande vid mötet. 
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Utbildning har platser kvar i några av kurserna. 25-26 april arrangeras en 
utbildningshelg, för alla som är involverade i klubben, med en rad olika aktiviteter. 20 
april genomförs en föreläsning om foder och inlärning. 

RUS arbetar på med utställningen den 16 augusti. Tre domare är bokade. 
Annonsering i Hundsport, Svenska brukshundklubben och planeras. Dessutom 
kommer information att publiceras på Mariestads kommuns hemsida. 

24 Ekonomi 

Inga större förändringar sedan årsskiftet. 

25 Kassör 

Marika Claesson har avsagt sig platsen som kassör. Katarina Leijon går in som 
kassör till och med månadsmötet i maj. 

26 Torsdagsfunktionärer 

Alf fixar en lista över vilka utskott som är ansvariga för att klubbstugan är bemannad 
under torsdagskvällarna. Vi börjar torsdagen den 9 april och avlutar den 18 juni. 
Funktionärerna bör vara i klubbstugan mellan 17.30 och 20.00. 

27 Aktiviteter på klubben utöver planerade tävlingar och kurser 

Det blir en gemensam kursavslutning med olika aktiviteter. Datum och tid bestäms 
senare.  

28 Aktivitetsbana 

Gruppen som har ansvaret för banan samlas på söndag 16.00 och jobbar vidare. En 
viktig aspekt är att banan ska vara säker för hundar och förare. 

29 Anteckningar från sektorernas möten till styrelsen plus egna pärmen 

Styrelsen vill få in anteckningar, protokoll eller dylikt från de olika utskottens möten. 

30 Affisch 

PR har tagit fram en affisch som kommer att användas vid olika sammanhang. 

31 Logga 

PR presenterade ett antal förslag till en ”inofficiell” logga för klubben. 
Mötesdeltagarna enades om vilka förslag som Erica ska jobba vidare med. 

32 Övriga frågor 

A Utskott: Utskott är den korrekta benämningen för MBHK:s olika sektioner. 

B Städlista: Listan skickas ut på nytt. Den som inte kan städa under tiden som blivit 
tilldelad måste byta med någon. 
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C K9Nosework: Carina kollar efter någon föreläsare som är duktig på den nya 
grenen K9Nosework. 

D Gräsklippare: Vi hjälps åt att ta in underlag från olika firmor. Anne-Marie, Alf och 
Bengt kollar med olika firmor. Vi vill ha bud på en klippare som klarar cirka 24.000 
kvadratmeter och tre laddstationer samt ett serviceavtal. 

E Anslagstavla: Ekipageporträtten tas ned och sätts in i pärmar. I stället ska bilder 
på klubbmästare, med mera, sättas upp på tavlan. 

F Funktionärer: Eva ser till att anslagstavlan med bilder på funktionärer och 
instruktörer uppdateras. 

33 Nästa möte 

Styrelsemöte den 20 maj 18.30. Medlemsmöte den 27 maj 18.30. 

34 Mötet avslutas 

Ordföranden avslutade mötet.  

 

______________________________  ______________________________ 

Ordförande    Sekreterare 

Anne-Marie Tellander   Alf Ehn 


